
 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 4 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  11 грудня 2018 року                                                              м.Житомир 

16-30 год 

 

Всього членів комісій – 4. 

Присутні - 4:  Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М. 

 

У роботі комісії взяли участь: 

 

1. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

2. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації. 

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради. 

4. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

РДА. 

5. Зіновчук Ірина Миколаївна – начальник відділ економічного розвитку і 

торгівлі РДА 

6. Горбенко Геннадій Валентинович - головний лікар комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради    

7. Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації. 

8. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

9. Представники засобів масової інформації – газети «Приміське життя». 

 

  

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 4 із 4 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 



 

 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання. 

                      Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної 

комісії 

Ознайомив присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії: 

1. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2019 рік. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна – начальник відділу  

                                    економічного розвитку і торгівлі РДА 

 

2. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Бурлаченко Є.Д. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради    

 

3. Про затвердження районної Комплексної  програми розвитку цивільного 

захисту населення  Житомирського району на 2019-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово – 

комунального господарства та цивільного захисту 

населення РДА 

 
4. Про затвердження районної Програми стимулювання населення, ОСББ, 

ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання енергетичних 

ресурсів та енергозбереження на 2019-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово – 

комунального господарства та цивільного захисту 

населення РДА 

 
5. Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

                        Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово – 

комунального господарства та цивільного захисту 

населення РДА 

 
6. Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2019 року 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович- голова постійної комісії з  



            питань промисловості, будівництва, транспорту, зв’язку 

                               та житлово-комунального господарства 

   7. Різне. 

 

Результати голосування за те, щоб взяти порядок денний за основу та в 

цілому: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії: 

                      Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної 

комісії 

                      

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  комісії: з усіх питань 

порядку денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному; для виступів, 

пропозицій -  до 5 хвили;  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

Результати голосування: 

 Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2019 рік. 

Інформує: Зіновчук Ірина Миколаївна – начальник відділу  

                          економічного розвитку і торгівлі РДА 

 

ВИСТУПИЛИ: Загладько В.М., депутат районної ради, запитав, звідки такі 

суми по капітальних ремонтах об’єктів, включених до програми. 

Зіновчук І.М., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

відповіла, що на кожен об’єкт є відповідна пректно-кошторисна документація. 

Козарчук М.П., заступник голови РДА, зазначив, що наявність певних 

об’єктів у цій програмі є однією з вимог ДФРР, щоб в подальшому вони могли 

взяти участь у конкурсному відборі. 

Давидов А.В., голова постійної комісії,  запитав чи є у переліку Левківська 

ЗОШ І-ІІІ ст. 

Зіновчук І.М., начальник відділу економічного розвитку і торгівлі РДА, 

відповіла, що немає. 

Загладько В.М., депутат районної ради, зазначив, що по Левківській       

ЗОШ І-ІІІ ст. тільки пройшли торги на визначення розробника проектно-

кошторисної документації. 



Козарчук М.П., заступник голови РДА, повідомив, що на постійній комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення було 

внесено доповнення до пункту, що стосується поточного ремонту приміщення 

терапевтичного відділення №2 с. Троянів, а саме збільшено суму із 100,0 тис грн 

до 200,0 тис. грн, та запропонував збільшити суму не до 200,0 тис грн, як 

пропонувала постійна комісія з гуманітарних питань, охорони здоровя та 

соціального захисту населення, а до 199,0 тис. грн. 

Загладько В.М., депутат районної ради, запитав, чи включено до програми 

встановлення пам’ятника учасникам АТО на території Новогуйвинської 

селищної ради. 

Козарчук М.П., заступник голови РДА, відповів, що ні, оскільки не 

визначена сума, яка необхідна для його встановлення, і витрати на ці роботи 

йтимуть по галузевій програмі. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і відповідну Програму та 

рекомендувати районній раді затвердити їх. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Бурлаченко Є.Д. 

Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - головний лікар комунального 

                           некомерційного підприємства «Центр первинної медико- 

                          санітарної допомоги» Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії районної ради присвоїти звання «Почесний 

громадянин Житомирського району» Бурлаченко Є.Д.  

 

 Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

3.СЛУХАЛИ: Про затвердження районної Комплексної  програми розвитку 

цивільного захисту населення  Житомирського району на 2019-2020 роки. 

         Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово –   

                             комунального господарства та цивільного захисту  

                             населення РДА 

ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії,  запитав чи була 

проведена ревізія наявних бомбосховищ у районі. 



Янєв Ф.В., начальник відділу житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення РДА, відповів, що три сховища подано на 

списання як непридатні, а  з 21 споруди протирадіаційного захисту більшість є 

непридатними. Деякі спроруди є лише на папері, оскільки після розпаювання 

перейшли у приватну власність і списати їх неможливо.  

Давидов А.В., голова постійної комісії, зазначив, що необхідно перевірити у 

якому стані бомбосховища, де вони знаходяться і чи можливо їх відновити. 

Янєв Ф. В., начальник відділу житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення РДА, відповів, що у багатьох сільських радах, 

яким належать ці будівлі, немає документів на право власності, а будь-які дії з 

приміщенням може робити лише її власник. Змусити власників цих споруд 

привести їх у належний стан відповідно до їх призначення неможливо, оскільки 

немає жодних законних підстав, які б могли зобов’яти власника це зробити- 

райдержадміністрація може лише рекомендувати. Повідомив, що з 2010 року 

вдалось проінвентаризувати лише 13 приміщень. 

 Козарчук М.П., заступник голови райдержадміністрації, зазначив, що по 

об’єктам, де не можливо провести інвентаризацію, направлено лист до 

прокуратури, проте пройшло вже понад 3 місяці, а відповіді і досі немає. 

 Стах В.М., заступник голови районної ради, запитав, чи є якась інформація 

про радіооповіщення. 

 Янєв Ф.В., начальник відділу житлово-комунального господарства та 

цивільного захисту населення РДА, відповів, що централізованого 

радіооповіщення немає, щоб організвати таку систему на території району 

необхідні чималі кошти і спеціальний фахівець, який міг би все це 

обслуговувати. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і відповідну Програму та 

рекомендувати районній раді затвердити їх. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

4.СЛУХАЛИ: Про затвердження районної Програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2019-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово –  

                   комунального господарства та цивільного захисту 

                   населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і відповідну Програму та 

рекомендувати районній раді затвердити їх. 

 

Результати голосування: 

 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 



«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного  значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

 Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово –  

                    комунального господарства та цивільного захисту  

                    населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Погодити данний проект  рішення та рекомендувати районній 

ради затвердити його. 

 

Результати голосування: 

 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   

Рішення прийнято одноголосно. 

 

6.СЛУХАЛИ: Про план  роботи районної ради  на перше півріччя 2019 року 

 Інформує: Давидов Анатолій Володимирович- голова постійної комісії з  

                               питань промисловості, будівництва, транспорту, зв’язку 

                               та житлово-комунального господарства 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект плану роботи районної ради на перше півріччя 

2019 року та рекомендувати сесії районної ради затвердити його. 

 

Результати голосування: 

 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   

Рішення прийнято одноголосно. 

        

Засідання комісії головуючим оголошено закритим. 

 

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

Секретар  комісії В.П. Томілкіна 



 

 


